华泰财险附加其他保险条款(CB版)

本**保险合同**双方当事人同意在本**保险合同**中加入本附加条款,并就下列事项达成一致(本附加条款 之外的事项均以本**保险合同**的其他条款、条件、除外责任和赔偿限额为准):

其他保险

- (a) 如果任何**损失、重要人员损失**或扩展条款"犯罪调查费用"在由**被保险人**签订的或对其生效的 其他保险合同项下(无论该保险合同是之前或当前有效的),那么在法律许可的范围内,根据 其限制、条件、规定及其他条款,本**保险合同**仅负责对超过该其他保险合同可赔付金额的**损** 失、重要人员损失或扩展条款"犯罪调查费用"承担赔偿责任。
- (b) 如果任何**损失、重要人员损失**或扩展条款"犯罪调查费用"在由被保险人签订的或对其生效的 其他保险合同项下,或**被保险人**作为受益人的保险合同项下得已承保(但不是上文第(a)条 适用的条款,无论该保险合同是之前或当前有效的),那么在法律许可的范围内,根据其限 制、条件、规定及其他条款,本**保险合同**仅负责对超过该其他保险合同可赔付金额的**损失、重 要人员损失**或扩展条款"犯罪调查费用"承担赔偿责任。
- (c) 若该其他保险明确书面约定其为赔偿限额或明细表第 6 项所列明的附加赔偿限额的超额保险,则上述(a)或者(b)条款不适用。
- (d) 若该其他保险是提供给明细表所列主体或者任何其在美国的附属公司的,则上述上述(a)或者(b) 条款不适用,并且**损失、重要人员损失**或扩展条款"犯罪调查费用"应特别优先于根据这种 其他保险提供的任何保障。

本保险合同其他条款维持不变。

G21 OTHER INSURANCE – AMENDED

By way of endorsement to the **Policy**, and solely for the purpose of this endorsement, the parties agree as follows (subject otherwise to all other terms, conditions, limits of liability and exclusions of the **Policy**): General Condition 6.18 of this **Policy**, **Other Insurance**, is amended as follows:

6.18 Other Insurance

- (a) If any **Loss, Key Man Loss** or Extension <u>错误!未找到引用源。</u> 2.26 "Crime Costs" is or are insured under any other policy entered into by the **Insured**, whether prior or current, then to the extent permitted by law, this **Policy**, subject to its limitations, conditions, provisions and other terms, will only cover **Loss, Key Man Loss** or Extension <u>错误!未找到引用源。</u> 2.26 "Crime Costs" to the extent that the amount of it is in excess of the amount of such other insurance.
 - (b) If any **Loss**, **Key Man Loss** or Extension 错误!未找到引用源。2.26 "Crime Costs" is or are insured under any other policy effected on behalf of the **Insured** or under which the **Insured** is a beneficiary (but not a policy to which clause 错误!未找到引用源。6.18(a) above applies), whether prior or current, then to the extent permitted by law, this **Policy**, subject to its limitations, conditions, provisions and other terms, will only cover **Loss**, **Key Man Loss** or Extension 错误!未找到引用源。2.26 "Crime Costs" to the extent that the amount of it is in excess of the amount of such other insurance.
 - (c) Neither Clause <u>错误!未找到引用源。6.18</u> (a) or <u>错误!未找到引用源。6.18</u> (b) above applies to such other insurance that is written specifically as excess insurance over the **Limit of Liability** or Additional Limits specified in Item 6 of the **Schedule**.
 - (d) Neither Clause 6.18 (a) or 6.18 (b) above applies to such other insurance that is issued to [] or any of its affiliates in the United States of America and Loss, Key Man Loss or Extension 2.26 "Crime Costs" shall be specifically primary to any coverage afforded under such other insurance.

In all other respects this **Policy** remains unaltered.